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БЕОГРАД - Власник компаније "Ист поинт" Зоран Дракулић оценио је данас да ће се
јачањем динара убити здрави део привреде, као и да нема механизама да се
привредници заштите од померања девизног курса.

  

Дракулић је рекао да динар јача искључиво зато да би се држала инфлација у задатим
оквирима.

  

"Стално од премијера и осталих министара слушамо да нам је приоритет извоз. Са
оваквим курсом можемо да се убијемо", указао је Дракулић.

  

Он је поводом препоруке Народне банке Србије привредницима да се заштите од
померања курса, казао да не треба гувернер да их учи како да се заштите од курса, јер
практично заштите нема.

  

"Проблем је у томе што ми за наш извоз добијамо све мање динара. Данас нам је све
шест одсто скупље него што нам је било почетком године", рекао је он и додао да не
разуме о каквим заштитним механизмима прича Народна банка Србије.

  

Он је додао да се већ задужују у оној валути у којој послују, као и да користе хеџовање,
али да им то не помаже да се заштите од јачања динара које није нормално имајућу у
виду економију Србије.

  

"Једнога дана када све експлодира, онда ћемо видети где смо. Са оваквим
спољнотрговинским дефицитом, платним дефицитом, не можемо да имамо овако јак
динар. Да је макар динар остао стабилан, није нормално да динар јача. То је пљачка
здравог дела привреде", рекао је он.
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Оцењујући да ће се на овај начин "убити мали здрави део приврде", Дракулић је казао
да постоје и друге методе којима се инфлација може држати у затадим оквирима, али да
томе у прилог сигурно не иде повећање цене гаса и других намета привреди.

  

Народна банка Србије (НБС) данас је привредницима препоручила да се заштите од
померања девизног курса задуживањем у валути у којој остварују приходе или да
користе инструменте заштите од девизног ризика.

  

(Блиц)
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